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Kommentarer til aktuelle rapportavsnitt: 

1.5 Aktuelle arealer s 7: 

Tilgjengelige arealer for næringsvirksomhet kan i noen grad bli avhengig av Eiscats 
tilstedeværelse og fangstgropene på moen. 

1.7 Steinmasser  s 9: 

Tunnel med 2 løp og 4 kjørebaner gir steinuttak på ca 2,7 millioner lm³ (løse masser). 

En mulig utfylling i Nordbotn kan komme i konflikt med registrert naturtype 
”bløtbunnsavsetninger” som er kategorisert som ”svært viktig” i Naturbase. 
Forholdene for utfylling til eventuelt næringsområde og/eller kai kan være bedre 
henimot Fagernes sentrum. 

2.0 Sammendrag  s 10: 

Steinmassene kan bli på ca 2,7 millioner lm³ ved dobbeltløps tunnel og 4 kjørebaner. 

S 12: Etter 2008 er det kommet til 2 nye næringsområder i Ramfjordområdet, på 
Leirbakken og ved Hundbergan. Området på Leirbakken er delvis ferdig regulert og 
har fått bebyggelse fra 2011. Ved Hundbergan har kommunen nettopp vedtatt 
planprogram for reguleringsplan under arbeid. 
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De foreløpig kjente etableringene på Leirbakken bekrefter at Ramfjorden kan bli et 
område for transportintensive bedrifter med mye varedistribusjon. 

3.2 Arbeidstakere m v s 17: 

Skolen på Breivikeidet er nedlagt. 

4.0 Ramfjordmoen Næringspark s17: 

Regplan er under utarbeidelse. Muligens forsinkes fremdriften her i påvente av 
kommunens planer vedr vannforsyning og avløp. 

4.2 Andre næringsområder s 17: I dette avsnittet tilføyes områdene på Leirbakken 
og ved Hundbergan.  

4.5 Steinmasser s 19: Ved eventuelt vedtak om 4-felts tunnel i 2 løp blir uttatte 
steinmasser på ca 2,7 millioner m³. Ved forhåndssalg av stein kan uttaket delvis 
styres slik at det ikke nødvendigvis blir like stort uttak på begge sidene. 

Eiscat på Ramfjordmoen . Eiscat har lokale ønsker om utbygging som hittil ikke er 
fremlagt som reguleringsplaner eller byggeplaner. Noe er presentert i avisartikler, 
men det er uavklarte alternativ. Ingen utbygging er vedtatt i Eiscats styrende organer.  

Litteratur tilføyelse s 26:  

Planprogram for kommunedelplan for Ramfjorden, vedtatt i kommunen i 2010 og 
finnes på nettsidene for Byutviklingskomiteen. 
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